
 

Protokół Nr 21/08
z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji

odbytego w dniu 21 stycznia 2008r.

1. Posiedzenie odbyło się Urzędu Gminy Celestynów.
2. Udział wzięło 8 członków Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności (w 

zał.)
3. Obradom przewodniczył Piotr  Rosłoniec  – Przewodniczący Komisji.
4. Porządek posiedzenia :
5.    Kierunki rozwoju naszej gminy w kontekście planowania budżetu na rok 2008, 

wieloletniego planu inwestycyjnego uwzględniając możliwości pozyskania funduszy 
zewnętrznych.

6.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

Ad.1    Kierunki rozwoju naszej gminy w kontekście planowania budżetu na rok 2008, 
wieloletniego planu inwestycyjnego uwzględniając możliwości pozyskania funduszy 
zewnętrznych.
Dyskusja nad budową kanalizacji w Gminie Celestynów.
Dyskusja nad remontem dachu w Sz. P. w Regucie. Planowany jest remont (wymiana belki, tynki, 
malowanie) na kwotę ok. 8 000 zł.
Podłączenie wody do bloków J.W. w Celestynowie (ewentualnie kanalizacji). 

Wniosek o zaproszenie na kolejne posiedzenie Komisji P. dyr. M. Łukowskiej i dyskusja w tyn 
temacie.
Omówienie problemu legalizacji cmentarza w Zabieżkach. Pani V-ce wójt Olga Targowska –
Osiak poinformowała o stanie zaawansowania prac w tym o ofertach na ekspertyzę (od 12 000 
do 72 000 zł).

Radni wraz z wójtem utworzyli wykaz inwestycji do realizacji w roku  2008 z wskazaniem, które z 
nich są priorytetowe. Kolejność od najważniejszych.

1. Kontynuacja budowy kanalizacji;
Kontynuacja budowy wodociągu;
Budowa dróg;
Remont, termomodernizacja Zespołu Szkół;
Utrzymanie Klubów Malucha;
Karetka-ze względu na duże zaawansowanie w już pozyskanych środkach;
Remont schodów UG pod względem przystosowania dla niepełnosprawnych – pod 
warunkiem pozyskania środków zewnętrznych;

2. Centrum Celestynowa – ze względu na zaangażowanie środków sołeckich oraz 
zaawansowanie prac.

3. Remont parkingów przed UG, przystanków ul Regucka, chodnik ul. Regucka-do 
Reguta – dofinansowanie z Zarządu Dróg Wojewódzkich;

4. Remont Ośrodka Zdrowia;
5. Remont UG Celestynów
6. Budowa nowego przedszkola;
7. Straż Gminna;

Wnioski do wójta.
Wniosek do wójta o przygotowanie na następne posiedzenie Komisji Finansów zestawienia 
projektów na budowę kanalizacji, (jaka ulica, do kiedy projekt jest ważny) z uwzględnieniem WPI.
Wniosek przyjęty  jednogłośnie (8 za).



Wniosek do wójta o przygotowanie na następne posiedzenie Komisji Finansów zestawienia 
aktualnych projektów na budowę dróg, (jaka droga, do kiedy projekt jest ważny) z 
uwzględnieniem WPI.
Wniosek przyjęty  jednogłośnie (8 za).

Wniosek do wójta przygotowanie, sprawdzenie możliwości osuszenia budynku przedszkola w 
Celestynowie, jakie to są koszty?
Wniosek przyjęty  jednogłośnie (8 za).

Wniosek do wójta o wskazanie kwoty i miejsca zapisu w Budżecie 2008, środków na 
funkcjonowanie Klubów Malucha.
Wniosek przyjęty  jednogłośnie (8 za).

Wniosek do wójta o to, aby przy poprawianiu budżetu uwzględnił wnioski złożone przez Komisje 
stałe Rady Gminy. Jeżeli nie wszystkie uwzględni to aby podał, których z nich nie uwzględnił.
Wniosek przyjęty  jednogłośnie (8 za).

Wniosek do wójta o przygotowanie na następną KF:
- poprawionego budżetu na 2008; 
-druki Rb wydatki- dochody za 12 miesięcy 2007 roku;
-wykaz, które z wniosków złożonych do budżetu 2008 r wójt uwzględnił, a których nie (wykaz 
wszystkich wniosków radni otrzymali wcześniej).

Wniosek Komisji, aby w/w dokumenty dostarczyć członkom KF do 30 stycznia br.
Przyjęto jednogłośnie (8 za).

Wniosek KF o dostarczenie na następne posiedzenie komisji, wykazu stanowisk w UG z 
podaniem wysokości zarobków brutto przy każdej pozycji. Od przedstawienia tego dokumentu 
komisja warunkuje zapis i uchwalenie w Budżecie 2008 r kwoty zaproponowanej przez Wójta na 
wynagrodzenia w Urzędzie Gminy.
Przyjęto jednogłośnie (8 za).

Pytanie do wójta o koncepcję składania wniosków o środki zewnętrzne (czy pakietem czy każde 
zadanie osobno).
Pytanie do wójta czy wszystkie złożone faktury za rok 2007 Gmina zapłaciła, czy nie ma 
zaległości?

Wójt: Została do zapłacenia faktura za plac zabaw w Jatnem (4000 zł), innych faktur z 2007 r 
złożonych do UG i niezapłaconych nie ma.

Ad.2 Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

Protokół przyjęto jednogłośnie (8 za).

 
     Przewodniczący      Komisji   

 
/ Piotr   Rosłoniec / 


